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IK.0003.31.2023.XI

                                                              
                                                 Pani  Jolanta Kowalczyk

 Radna Rady  Miejskiej Legnicy

Odpowiadając  na  kolejną   interpelację  w   sprawie  remontu
nawierzchni  odcinka   pieszo-rowerowego w rejonie  ul.Ogrodowej  do kładki
nad  Kaczawą  informuję,  że  wyjaśnienia    w  tej  sprawie  zostały  udzielone
pismem  IK.0003.30.2023.XI   z  dnia  04  lipca  br.,  W  korespondencji
poinformowano o przeprowadzeniu przez  zarządcę terenu bieżnych napraw
odcinka pieszo rowerowego. 

Jednocześnie, ponownie informuję, iż  ciąg pieszo-rowerowy wymaga
przebudowy, zatem  konieczne jest  wdrożenie   pełnej  procedury  realizacji
zadania inwestycyjnego, w tym  opracowania dokumentacji   technicznej.  

Z up. Prezydenta Miasta
Krzysztof Duszkiewicz
(Zastępca Prezydenta)
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